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内容概要

TRADITIONAL CHINESE BOOKBINDING
This book has been produced using traditional Chinese bookbinding techniques,
using a method that was developed during the Ming Dynasty(1368-1644) and remained in use until the adoption
of Western binding techniques in the early 1900s.
In traditional Chinese binding, single sheets of paper are printed on one side only, and each sheet is folded in half,
with the printed pages on the outside. The book block is then sandwiched between two boards and sewn together
through punched holes close to the cut edges of the folded sheets.
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作者简介

孙武（约公元前535－?），字长卿，汉族，中国春秋时期齐国乐安（今山东惠民，一说博兴，或说广
饶）人。
著名军事家。
曾率领吴国军队大破楚国军队，占领了楚的国都郢城，几灭亡楚国。
其著有巨作《孙子兵法》十三篇，为后世兵法家所推崇，被誉为“兵学圣典”，置于《武经七书》之
首，被译为英文、法文、德文、日文，成为国际间最著名的兵学典范之书。
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